



A Better Environment and a sustainable Economy

Do you know?

- 01 The reason for the entire world's trend towards sustainability and the preservation of the environment is human capital and the improvement of living for upcoming generations.
- 02 The governmental objective of the disposable plastics policy is to provide a better and more sustainable lifestyle for the citizens, residents, and visitors of the UAE.
- 03 That you are an essential part in the preservation of the environmental, economic, social, health, and safety sustainability of the UAE by your tendency towards the application of the environmentally-friendly supplies.
- 04 That we, at the Contracts & Procurement Department, are concerned to manage the green supply chain, which is an approach of environmental thinking. Sustainability is measured in supply chains on a periodical basis, with an evaluation of the product life cycle for the selection of the best sustainable products and to give preference to environmentally-friendly green companies.
- 05 We aim to enhance fair competition amongst suppliers by the application of the foregoing procurement program (ERP) in the management of the procurement process, which confirms the principles of governance being followed by the Department.
- 06 That you, as a supplier, when applying sustainable supply, you are not only taking part in the creation of a positive impact on the environment, but even more, you are contributing to the formation of a future for green economy in the Emirate of Ajman.

Conclusion: We realize that change takes time, and we are also confident that the community can take positive steps towards a sustainable environment. These steps, with cohesion, partnership, and hard work, will create the best environment for us and for the upcoming generations.

بيئة أفضل واقتصاد مستدام

هل تعلم؟

01 أن سبب توجه العالم بأسره نحو المحافظة على البيئة والاستدامة هو العنصر البشري والارتقاء بالعيش للأجيال القادمة.

02 أن الهدف الحكومي من سياسة المواد البلاستيكية المستخدمة لمرة واحدة، هو توفير أسلوب حياة أفضل وأكثر استدامة للمواطنين والمقيمين والزوار في الدولة.

03 بأنك جزء أساسي في الحفاظ على الاستدامة البيئية والاقتصادية والاجتماعية والصحة والسلامة في الدولة وذلك من خلال توجيهك نحو تطبيق توريدات مواد صديقة للبيئة.

04 بأننا في إدارة العقود والمشتريات نهتم في إدارة سلسلة التوريد الخضراء وهي طريقة للتفكير البيئي ويتم قياس الاستدامة في سلاسل التوريد بشكل دوري وتقييم لدورة حياة المنتج لاختيار أفضل المنتجات المستخدمة وإعطاء الأولويات للشركات الخضراء صديقة البيئة.

05 بأننا نهدف إلى تعزيز المنافسة العادلة بين الموردين من خلال تطبيق برنامج المشتريات المتقدم موارد (ERP) في إدارة عملية الشراء والذي يؤكد على مبادئ الحوكمة التي تتبعها الدائرة.

06 بأنك كمورد عند تطبق التوريد المستدام لا تشارك في احداث أثر إيجابي على البيئة فقط وإنما تساهم في تشكيل مستقبل للاقتصاد الأخضر في إمارة عجمان.

خاتمة: نحن ندرك أن التغيير يستغرق وقتاً، وثق كذلك بأن المجتمع يمكنه اتخاذ خطوات إيجابية نحو بيئة مستدامة وهذه الخطوات مع التلاحم والشراكة والعمل الجاد تتحقق لنا وللأجيال القادمة أفضل بيئة.